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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy  

konaného dňa 11. 06. 2015 

 

 

Prítomní: JUDr. Jaroslav Koco, predseda komisie 

Peter Vološin, podpredseda komisie 

  Mikuláš Fedurco 

  JUDr. Dušan Hačko 

Viliam Šebák  

 

 

Neprítomní: JUDr. Ladislav Alušík 

Ing. Jaroslav Petrišin 

    

Prizvaný: JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 

     

Program: 

1. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 121/2013 o verejnom poriadku na území mesta Snina 

2. Zmena Rokovacieho poriadku MsZ v Snine 

3. Záverečný účet mesta Snina za rok 2014  

4. Prejednanie žiadosti – Pharm. Dr. Marta Focková, Lekáreň ALBA 

5. Prejednanie žiadosti – SVB Budovateľská 1435/6 

6. Prejednanie žiadosti – Viliam Džama 

7. Prejednanie žiadosti – Eduard Hübner a Norbert Kačala 

8. Prejednanie žiadosti – Mária Kotúsová 

9. Prejednanie žiadosti –Marián Gajdoš 

10. Prejednanie žiadosti – Retro bar, Komenského 

11. Prejednanie žiadosti – Pizzéria – Fast Food – Hirjak 

12. Prejednanie žiadosti – SVB J. Kráľa 1007/5, Snina 

13. Rôzne 

 

 

1. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 121/2013 o verejnom poriadku na území mesta 

Snina 

 

JUDr. Ján Paľovčík - v návrhu Doplnku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Snina 

č. 121/2013 o verejnom poriadku na území mesta Snina sa navrhované zmeny týkajú pripomienok 

Mestskej polície, aplikácia VZN ukázala, že je nevyhnutné doplniť aj problematiku vyberania 

kontajnerov, zapaľovania kontajnerov, ukladania stavebného odpadu do kontajnerov a vhadzovania 

uhynutých tiel zvierat, čo v platnom VZN absentuje. Je tu aj požiadavka občana Ing. Ondiku, ktorý 

žiada, aby sa na VPS zakúpil chladiaci box, do ktorého by ľudia nosili uhynuté zvieratá a potom by 

ich VPS vozila do kafilérie. Odpoveď z oddelenia právneho, správy majetku a služieb išla v tom 

zmysle, že likvidáciu uhynutých zvierať zabezpečuje Obvodný úrad, odbor životného prostredia. 

Teda ľudia majú volať na obvodný úrad a ten to musí riešiť.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia predložený návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Snina č. 121/2013 o verejnom poriadku 

na území mesta Snina berie na vedomie bez pripomienok. 
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2. Zmena Rokovacieho poriadku MsZ v Snine 

 

JUDr. Ján Paľovčík – návrh vychádza z interpelácií a pripomienok poslancov. Kontrolná 

komisia odporúča, aby sa k rokovaciemu poriadku zvolalo aj pracovné stretnutie poslancov.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia predložený návrh Rokovacieho poriadku MsZ v Snine  berie na vedomie bez 

pripomienok. 

 

 

3. Záverečný účet mesta Snina za rok 2014  

 

JUDr. Ján Paľovčík – finančná komisia odporúča vziať na vedomie bez pripomienok.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia predložený Záverečný účet mesta Snina za rok 2014 berie na vedomie bez 

pripomienok. 

 

 

4. Prejednanie žiadosti – Pharm. Dr. Marta Focková, Lekáreň ALBA 

 

JUDr. Ján Paľovčík – Pharm. Dr. Marta Focková požiadala o vyznačenie parkovacieho miesta 

pred prevádzkou lekáreň ALBA, na Ul. študentská 1439. Menovaná prevádzka sa nachádza na 

prízemí bytového domu, okrem tejto prevádzky sú tam aj ďalšie obchodné prevádzky, ktoré nemajú 

vyhradené parkovacie miesta pre nedostatok parkovacieho priestoru. Okrem prevádzok je tam 

prístup aj ku garážam a parkujú tam aj vlastníci bytov. V minulosti sa tam už takáto prevádza 

nachádzala a tiež k nej nebolo zriadené vyhradené parkovisko.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb neodporúča žiadosti vyhovieť. 

 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia nesúhlasí s vyhradeným parkovacím miestom pre prevádzku lekáreň ALBA pred 

obytným domom 1439 na Študentskej ulici z dôvodu nedostatku parkovacích miest.  

 

 

5. Prejednanie žiadosti – SVB Budovateľská 1435/6 

 

JUDr. Ján Paľovčík – obyvatelia obytného bloku 1435/6 na Budovateľskej ulici požiadali 

o osadenie vhodnej zábrany pri bytovom dome 1435 Ul. budovateľská. Problematika na tejto 

komunikácii je mestu známa, v čase keď sa rozhodovalo o premiestnení Úradu práce z budovy 

terajšieho okresného úradu, mesto na tento možný problém upozorňovalo.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Tak ako žiadatelia sami uvádzajú, na tejto komunikácií je veľká frekvencia áut, ale aj chodcov. 

Osadenie zábradlia, podľa nášho názoru, by odstránilo vjazd áut na zeleň, avšak na druhej strane by 

viac ohrozilo chodcov, ktorí by pri strete s autom už nemali kam uhnúť. V prípade, že komisia sa 
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stotožní s požiadavkou SVB, navrhujeme, aby mesto dalo iba súhlas a aby neznášalo náklady na 

zábrany. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia odporúča jednať s Okresným úrad Humenné ohľadom rozšírenia prístupovej cesty 

k Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny v Snine. Komisia neodporúča žiadosti vyhovieť z dôvodu, 

aby nedochádzalo ku kolíziám medzi chodcami a vodičmi motorových vozidiel.  

 

 

6. Prejednanie žiadosti – Viliam Džama 

 

JUDr. Ján Paľovčík – p. Viliam Džama požiadal o prenájom pozemku za účelom výstavby 

schodov ako súčasti terasy EXPRESSO. V danom prípade, podľa vyjadrení žiadateľa, realizáciou 

schodiska by sa jednalo už o trvalý záber pozemku, teda nie iba na obdobie letnej terasy. V zmysle 

platného stavebného zákona bude žiadateľ musieť mať aj stavebné povolenie. Stanovisko komisie 

výstavby pre posúdenie tejto žiadosti bude podstatné, ale táto komisia ešte nezasadala  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb neodporúča prenájom pozemku za týmto účelom.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia neodporúča prenájom pozemku pre p. Viliama Džamu za účelom výstavby schodov 

ako súčasti terasy EXPRESSO. 

 

 

7. Prejednanie žiadosti – Eduard Hübner a Norbert Kačala 

 

JUDr. Ján Paľovčík – p. Eduard Hübner a Norbert Kačala  požiadali o odkúpenie pozemku 

parc. č. 2588/10, ostatné plochy o výmere 197 m
2
, za účelom prevádzkovania vozidiel Taxi služieb. 

Predmetom žiadosti je pozemok nachádzajúci sa pod stavbou, parkovisko pri Miškovej, resp. pri 

SAD. Žiadatelia majú na uvedené vyhradené parkovanie platné nájomné zmluvy. 

Prevádzkovateľom taxíkov sa vidí poplatok za vyhradené parkovacie miesta veľa. Poplatok je však 

stanovený vo VZN, ktoré je možné zmeniť najskôr v decembri 2015.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb neodporúča žiadosti vyhovieť a to s týchto 

dôvodov: 

- Žiadatelia žiadajú len odkúpenie pozemku, na tomto pozemku sa nachádza stavba vo 

vlastníctve mesta a to parkovisko. 

- Je všeobecne známe, že v meste je nedostatok parkovacích miest, odpredaj by mohol spustiť 

lavínu žiadostí na odkúpenie parkovacieho miesta jak zo strany iných podnikateľských 

subjektov, tak aj zo strany občanov. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia neodporúča odpredaj pozemku parc. č. 2588/10, ostatné plochy o výmere 197 m
2
, za 

účelom prevádzkovania vozidiel Taxi služieb pre žiadateľov p. Eduarda Hübnera a Norberta 

Kačalu. Komisia odporúča oddeleniu právnemu, správy majetku a služieb pripraviť návrh VZN 

o správnych poplatkoch, v ktorom sa poníži poplatok za prenájom parkovacích miest pre taxikárov.  
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8. Prejednanie žiadosti – Mária Kotúsová 

 

JUDr. Ján Paľovčík – p. Mária Kotúsová, ako jediná žijúca dedička po svojich rodičoch, žiada 

o pridelenie stavebného pozemku v katastrálnom území Snina z dôvodu, že jej rodičom boli 

vyvlastnené pozemky parc. č. EN 832 a 835 a za tieto pozemky nebola poskytnutá ani finančná 

náhrada ani pridelený náhradný pozemok. Ide o reštitúciu a tie sa spätne neriešia, pretože sú zo 

zákona ukončené. Ak by sme tejto žiadosti vyhoveli, spustili by sme lavínu.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb nesúhlasí s pridelením stavebného pozemku, 

nakoľko v zmysle Rozhodnutia č. 226/Sd/1987 zo dňa 03. 03. 1987 mala žiadateľka mať vyplatenú 

sumu v reštitučnom konaní. A okrem iného, Mesto Snina nemá pozemky vhodné na IBV.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia neodporúča žiadosti p. Márie Kotúsovej o pridelenie stavebného pozemku 

v katastrálnom území mesta Snina vyhovieť z dôvodu, že reštitúcie sú zo zákona ukončené.  

 

 

9. Prejednanie žiadosti –Marián Gajdoš 

 

JUDr. Ján Paľovčík - novozriadená prevádzka reštaurácia „U Bazára“ bude v priestoroch 

bývalej reštaurácie Minos na Staničnej ulici. Prevádzkovateľ Marián Gajdoš žiada povoliť 

prevádzkový čas v rozsahu pondelok – štvrtok, nedeľa od 10.00 hod. – do 23.00 hod., piatok – 

sobota od 10.00 hod. – 02.00 hod.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb odporúča  žiadosti vyhovieť po doložení všetkých 

požadovaných príloh na skúšobnú dobu 3 mesiace. Ak sa počas plynutia skúšobnej doby 

nevyskytnú opodstatnené sťažnosti na činnosť prevádzkarne, po uplynutí skúšobnej doby 

rozhodnutie o prevádzkovom čase bude vydané na dobu neurčitú. V prípade opodstatnených 

sťažností bude prevádzkový čas upravený v zmysle platného VZN mesta Snina č. 92/2008 

o podmienkach podnikania a o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území mesta Snina.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia súhlasí s prevádzkovým časom v prevádzke reštaurácia „U Bazára“ na Staničnej ulici 

na skúšobnú dobu 3 mesiace takto:  

pondelok 10.00 hod. -  23.00 hod. 

utorok   10.00 hod. -  23.00 hod. 

streda   10.00 hod. -  23.00 hod. 

štvrtok  10.00 hod. -  23.00 hod. 

piatok   10.00 hod. -  02.00 hod. 

sobota   10.00 hod. -  02.00 hod. 

nedeľa  10.00 hod. -  23.00 hod. 

V prípade, že budú počas skúšobnej doby sťažnosti na túto prevádzku týkajúce sa 

prevádzkového času, táto žiadosť bude opätovne prehodnotená a prevádzkový čas bude upravený 

v zmysle platného VZN mesta Snina č. 92/2008 o podmienkach podnikania a o pravidlách času 

predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Snina.  
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10. Prejednanie žiadosti – Retro bar, Komenského 

 

JUDr. Ján Paľovčík - na predchádzajúcom rokovaní komisie bola schvaľovaná žiadosť 

o povolenie prevádzkového času pondelok až štvrtok od 11.00 hod. do 24.00 hod., piatok od 11.00 

hod. do 01.00 hod., sobotu od 15.00 hod. do 01. 00 hod. a nedeľu od 15.00 hod. do 24.00 hod.. 

Komisia schválila takýto prevádzkový čas:  v dňoch pondelok až štvrtok do 22 hod., v piatok 

a sobotu do 24.00 a nedeľu do 22. hod. Žiadateľ žiada o prehodnotenia v tom zmysle, ako bolo 

požadované, pričom sa odvoláva na skutočnosť, že MsP v danej prevádzke počas skúšobnej doby 

neevidovala žiadne priestupky. Je pravdou, že stanovisko MsP je v tomto zmysle, avšak je pravdou 

aj to, že počas skúšobnej doby tu bola sťažnosť obyvateľov byt. domu K12, ktorú riešila štátna 

polícia. Túto skutočnosť potvrdil žiadateľ sám vo vyjadrení k sťažnosti.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb súhlasí s požadovaným prevádzkovým časom za 

podmienky predĺženia skúšobnej doby na ďalšie tri mesiace s tým, že MsP bude pravidelne 

kontrolovať dodržiavanie prevádzkového času, hlavne zatváracie hodiny.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia opakovane súhlasí s prevádzkovým časom v prevádzke Retro bar na Komenského ulici 

na skúšobnú dobu 3 mesiace takto:  

pondelok 11.00 hod. -  24.00 hod. 

utorok   11.00 hod. -  24.00 hod. 

streda   11.00 hod. -  24.00 hod. 

štvrtok  11.00 hod. -  24.00 hod. 

piatok   11.00 hod. -  01.00 hod. 

sobota   15.00 hod. -  01.00 hod. 

nedeľa  15.00 hod. -  24.00 hod. 

V prípade, že budú počas skúšobnej doby sťažnosti na túto prevádzku týkajúce sa 

prevádzkového času, táto žiadosť bude opätovne prehodnotená a prevádzkový čas bude upravený 

v zmysle platného VZN mesta Snina č. 92/2008 o podmienkach podnikania a o pravidlách času 

predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Snina.  

 

 

11. Prejednanie žiadosti – Pizzéria – Fast Food – Hirjak 

 

JUDr. Ján Paľovčík – p. Hirjak je nástupcom po predchádzajúcom prevádzkovateľovi, žiadosť 

je problematická z dôvodu vlastníckych práv susediaceho pozemku a spoločného dvora. Predchodca 

mal prevádzkovú dobu cez týždeň do 22.00 hod. a víkend do 24.00 hod. s tým, že výdaj pizze bol 

iba z vchodu od chodníka. Terajší žiadateľ, aj keď to tak výslovne neuvádza, zamýšľa predaj aj pre 

priamych konzumentov a zriadenie záhradnej terasy. Ak by sa jednalo o predaj pre priamych 

konzumentov iba vo vnútorných priestoroch prevádzky, nie je to problém. Problém je so záhradnou 

terasou na spoločnom dvore pod balkónom a oknami rodinného domu.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb navrhuje kompromis na skúšobnú dobu cez týždeň 

do 23.00 hod. a cez víkend do 02.00 hod. s tým, že iba vo vnútorných priestoroch prevádzky, teda 

bez záhradnej. 
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Stanovisko komisie:  

Komisia nesúhlasí so zriadením záhradnej terasy v prevádzke Pizzéria – Fast Food na 

Strojárskej ulici. Komisia súhlasí s prevádzkovým časom v  tejto na skúšobnú dobu 3 mesiace 

s tým, že bude zriadená donášková služba a priamy konzum iba vo vnútri pizzérie takto:  

pondelok 06.00 hod. -  23.00 hod. 

utorok   06.00 hod. -  23.00 hod. 

streda   06.00 hod. -  23.00 hod. 

štvrtok  06.00 hod. -  23.00 hod. 

piatok   06.00 hod. -  02.00 hod. 

sobota   06.00 hod. -  02.00 hod. 

nedeľa  10.00 hod. -  23.00 hod. 

V prípade, že budú počas skúšobnej doby sťažnosti na túto prevádzku týkajúce sa 

prevádzkového času, táto žiadosť bude opätovne prehodnotená a prevádzkový čas bude upravený 

v zmysle platného VZN mesta Snina č. 92/2008 o podmienkach podnikania a o pravidlách času 

predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Snina.  

 

 

12. Prejednanie žiadosti – SVB J. Kráľa 1007/5, Snina 

 

JUDr. Ján Paľovčík – SVB J. Kráľa 1007/5, Snina upozorňuje na parkovanie vedľa ich 

bytového domu, ktoré prináša neustále problémy. Žiadatelia chcú parkovanie obmedziť, resp. na 

tejto uličke vylúčiť tak, aby bol možný prejazd áut VPS a vlastníkov bytov v tomto bytovom dome. 

Daná problematika sa neustále opakuje v rôznych lokalitách mesta, postupné doplňujúce zákazy zo 

strany mesta nakoniec obmedzia parkovanie na všetkých miestnych komunikáciách.  

 

Stanovisko oddelenia právneho, správy majetku a služieb: 

Oddelenie právne, správy majetku a služieb dáva do pozornosti, že tento problém by sa dal 

riešiť tak, že by sa tam namaľovala plná žltá čiara na oboch stranách alebo by sa tam osadili 

dopravné značky, čo je nákladnejší variant.   

 

Stanovisko komisie:  

Komisia neodporúča žiadosti SVB J. Kráľa 1007/5 vyhovieť z dôvodu, že zaparkované autá 

nebránia plynulému prejazdu ostatným motorovým vozidlám.  

 

 

13. Rôzne 

 

Postrehy a odporúčania členov komisie: 

- ekoumyváreň na sídl. Komenského – umiestnenie reklamy bráni vo výhľade do križovatky,  

- lávka cez Pčolinku na Ul. 1. mája je v zlom stave, 

- preveriť, či môže a v akom rozsahu podľa zákona č. 56/2012 kontrolovať taxikárov 

v spolupráci s inšpektorátom práce aj mesto – je veľa podnetov na nelegálnych (čiernych) 

taxikárov,  

- na Študentskej ulici pri obytných domoch 1439 a 2047 (križovatka oproti detským 

ambulanciám) – namaľovať žlté čiary po oboch stranách,  

- pri obytnom dome 2660 na Komenského ulici vybudovali nové kontajnerové stanovište, 

ktoré je nad úrovňou cesty a v zlom počasí je na ceste veľká mláka, cez ktorú sa ku 

kontajnerom obyvatelia nedostanú,  
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- popri chodníku okolo domu 1322/84 na Kollárovej ulici (bývalá prevádzka pohostinstva 

Chnder) prerastá burina z dvora až na chodník a taktiež plot rodinného domu 2143/102 na 

Podhorskej ulici je zarastený zeleným porastom tak, že bráni chôdzi po chodníku.  

 

 

 

Snina 15. 06. 2015 

 

 

 

                                                                                                                              JUDr. Jaroslav Koco 

                                                                                                                             predseda komisie 

 

 

Zapísala:  Monika Paľovčíková, garantka komisie  


